
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Referat 

Tirsdag den 24. september 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Jelstrup Munk, Sidsel Margrethe 
Rasmussen, Sabine Marie Ørud Langkilde, 

Nanna Kragh Hansen, , Pernille Bech Wulff 
(deltog fra kl.18:15) 

 

Elevråd:  
 

Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Jonathan Nilton, Maria 
Kongsvad, Bettina Jansen,  

  

Afbud: Nicolai de Vries, Maria Bagger Grell, 
Naja Kinch Sohn, Søren Schou, Ida Hagen, 

 

 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 

1. Valg af ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maria Jelstrup Munk blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 

e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

a) Eleverne var ikke repræsenteret. 

b) På almen har vi denne uge fleksuge. 

Det drøftes i personalegruppen, 
hvordan vi kan koble 

specialklasserækken på almens 

fleksuger. Denne drøftelse skal løftes 

videre til TEKO Fælles. 
 

På Fritten er vi i fuld gang med at 

planlægge middelalderuger, som skal 
løbe af stablen i uge 43 og 44. 

 

På skolen drøfter vi, hvordan vi kan 

lave frikvarterer på en anden måde, 
fordi vi oplever, at nogle elever har 



udfordringer med at have gode 

frikvarterer. 

 

c) Der er vedtaget et nyt budgetforlig, og 
der blev i den forbindelse udfærdiget 

en plan, der hedder ”Mangfoldige 

Børnefællesskaber”. Her vil man bl.a. 
prioritere, hvordan vi kan lykkes med 

at holde flere børn i almenskolen ved 

at skabe bedre læringsfællesskaber.  
Derfor vil man iflg. planen prioritere at 

have flere voksne i 0. og 1. klasse. 

Bl.a. ved at lave mere co-teaching.  

 
Vores koordinator i ressourcecenteret 

er gået på efterløn ved udgangen af 

august måned. Nogle af 
koordinatoropgaverne er lagt ud til 

vejlederne, og der er lagt ekstra tid ud 

til vejledningen.  
 

Afdelingsleder for indskolingen Maren 

har været på orlov og kommer tilbage 

1.10. 
 

Vi har et bord med vandhane på taget, 

som skal fjernes i efterårsferien.  
 

Vi har fået 3. prognose på vores 

økonomi, og den har vist, at vi har et 
forventet overskud i special. Dette 

skyldes en stigning ift. det forventede 

elevtal.  

 
I KKFO special ser det ud til, at noget 

af underskuddet er blevet indhentet.  

 
På almen ser det ud til, at vi lander på 

det, vi har aftalt med forvaltningen, at 

vi skulle lande på. 

 
På fritidsdelen almen ser det godt ud 

ift. 3. prognose. Der er planlagt med 

investeringer ift. bl.a. internt 
vedligehold. 

 

d) KKFO forældreråd har ikke afholdt 
møde. 

 

Mellemtrinnet i KKFO har fået egne 

lokaler på mellemtrinnet, som ikke er 
skolelokaler.  

 

I KKFO Almen har drøftet 
inklusionsopgaven og hvorledes man 



kan få støtte og support til denne 

opgave.  

De har drøftet klassepædagogopgaven, 

og er kommet godt i gang med dette.  
Der er pædagogisk tilsyn 21/11.  

 

I specialklasserækken er der 
ansættelsessamtaler denne uge til to 

lærerstillinger, og vi håber at kunne 

ansætte to lærere fra 1/11.  
Der er blevet ansat to pædagoger fra 

september måned. 

 

e) Forpersonen var ikke repræsenteret på 
mødet. 

4. Årsberetning – 1. udkast 
 
Drøftelse & beslutning 

 

Kl. 17:30 – 17:50 
 

Første udkast til årsberetningen blev 

gennemgået, og der blev lavet enkelte 
tilrettelser.  

 

Bjarne og Maria Bagger tager årsberetningen 

videre ift. principperne og kigger på, om 
noget skal skrives til.  

 

Mødet med forældre og SB holdes inden et 
ordinært SB, og årsberetningen sendes ud 

forinden. 

 

5. Evt. kontaktforældremøde  

– november 2024 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 17:50 – 17:55 

 

Det blev besluttet, ikke at afholde 
kontaktforældremøde grundet for lav 

tilslutning tidligere. 

 
Formålet med kontaktforældre og rollen ifm. 

hermed skal kommunikeres ud på første 

forældremøde.  
 

Det tages eventuelt med, når princippet for 

skole-hjem-samarbejde revideres.  

6. Arbejdet med principper 
- Revidering af oversigt 

 

Drøftelse, prioritering & beslutning 
 

Kl. 17:55 – 18:10 

 

Det skal drøftes i arbejdet med principperne, 
hvordan vi fører tilsyn med de enkelte 

principper.  

 
På næste møde skal vi beslutte hvem, der 

skal skrive og revidere de enkelte principper. 

 

Principperne om ”Røgfri skoletid” og ”Brug af 
mobiltelefon” blev prioriteret som de 

principper, der skal arbejdes med først. 

Resten bliver revideret efter, hvornår de 
senest blev revideret. 

7. Det pædagogiske personales dag 

- Er der styr på alt? 

 
Orientering, drøftelse & beslutning 

 

Kl. 18:10 – 18:20 

Det blev besluttet, at Maria Bagger sender 

brevet til forældre ud. 



 

Pause 

 

Kl. 18:20 – 18:50 
  

 

8. Orientering om Skoleudv. samtale 

Herunder: 
- Status på trivselsarbejdet 

- Data om elevernes uddannelsesvalg 

 

Orientering & drøftelse 
 

Kl. 18:50 – 19:15 

 

- Slides fra samtalen er vedlagt 

 
 

9. Ny antimobbestrategi - proces 

 

Orientering  
 

Kl. 19:15 – 19:25 

 

Maria Kongsvad går med i gruppen for at 

repræsentere skolen og det pædagogiske 

personale.  

 
Der præsenteres et udkast på SB i november. 

10. Emner til kommende møder 
- Hvad skal vi prioritere? 

 

Drøftelse, prioritering & beslutning 
 

Kl. 19:25 – 19:45 

 

Dette punkt kommer på næste SB. 
 

Nanna har et ønske om et punkt til 

kommende SB: ”Drøftelse af sikker skolevej, 
herunder ændring af elevernes mødetid”. 

11. Evt. 
 

Kl. 19:45 – 19:50 

 

Der er kommet et tilbud fra en forælder, som 
arbejder med fundraising, og hun tilbyder sin 

assistance til at arbejde med at søge fonde. 

 

På forældremødet på 7. årgang var man 
optaget af standen af garderoben/elevskabe 

på øverste etage. Der blev spurgt til, om man 

må arrangere en arbejdsdag i 
forældregruppen? 

Der skal ifm. ombygningen laves nye skabe, 

garderober, lokaler osv., så det kan måske 
ikke betale sig at lave arbejdsdage.  

 

Det blev ønsket, at der til bestyrelsen kan 

komme en orientering om, hvordan 
visitationsprocessen er i Københavns 

Kommune.  

12. Orientering – lukket dagsorden 
 

Kl. 19:50 – 20:00 

 

 

Næste møde:  
 

Tirsdag den 24. oktober 2024  

kl. 17:00 – 20:00  


